
 
  

               

 

 

                     Protokoll från styrelsesammanträdet den 29 mars 2022  

 

                                                  

                                                   Närvarande: Staffan Dackman, Reino Irvebrant, Agneta Södersten, 

                                               Ulla Chronvall,  Staffan Delin § 8 och Ewa Fogelfors 

                                              Anmält förhinder: Maria Jansson, Stephan Jansson, och Gunilla Landmark 

                                               
                                                                                                     

 

  

 

§ 1 Mötets öppnande I Maria Jansson frånvaro, utsågs Staffan Dackman till ordförande. Han 

hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Dagordning Dagordningen godkändes utan ändringar.  

 

§ 3 Föregående  

      protokoll                 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

  

§ 4 Skrivelser 

 

 

 

 

 

Anmäldes Hembygden nr 1, Dalaringen nr 1 samt Information från 

Folkrörelsearkivet. Vidare anmäldes slutligt protokoll från Älvkarleby  

Folkdanslag med beslut om att lämna Folkdansringen. Därutöver 

anmäldes tackbrev från Gerd Lövgrens familj och tack från Häverö Fdl 

för trevlig distriktsstämma i Tensta 

§ 5 Rapporter 

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

A. Ekonomi  

Kassören Ulla Chronvall redogjorde för det ekonomiska läget. 

B. Sektionen  

Dans – p.g.a. rådande omständigheter har dansverksamheten gått i stå 

men omtag är att vänta så snart dansen kommit gång i föreningrna. 

Dräkt – Dräktmarknad äger rum den 3 april i Vaksalaskolans matsal. 

Som vanligt står Tensta Spelmanslag för musikunderhållningen. Det 

blir också dansuppvisning av två barn- och ungdomsgrupper från 

Tensta och förstås en hel massa dräkter och dräktdelar att sälja. 

C. Distriktsstämman 

Efter förra årets digitala stämma var det med återseendets glädje som 

ordförande Maria Jansson, i strålande solsken, kunde ta emot ombuden 

på bygdegårdens förstukvist. Väl inne möttes alla av sprittande musik 

från Tensta spelmanslag. Inte undra på att kaffe och smörgås smakade 

bra. Stämman avlöpte planenligt men avslutades med en lång 

diskussion om den nyligen beslutade medlemsavgiften till Riks. För tre 

föreningar var missnöjet så stort att de inte var främmande för att 

lämna Folkdansringen. Agneta Södersten, Enköpings fdg lovade att ta 

upp frågan vid nästa riksstyrelsemöte. Efter stämmans bjöds på god 

middag och därefter tog dansen vid. För att locka fler till dansgolvet 

var dansen öppen och avgiftsfri för alla som ville – och de var många 



 
 

 

 

 

§ 6 Konstituering 

 

 

 

 

§ 7 Ledamot i KJ Hult- 

      bergs minnesfond 

 

§ 8 Redovisning fonder 

 

 

 

 

§ 9 Överlämning    

     budkavledans  

 

 

§ 10 Styrelsens besök i        

        föreningarna 

 

 

§ 11 Digitala distrikts- 

        träffar 

 

 

 

 

 

 

 

§ 12 Årets möten 

 

 

 

 

§ 13 Avslut 

 

 

 

Vid protokollet  

 

som ville dansa och många var långväga. Att sitta still när Tensta spel- 

manslag spelar är en omöjlighet. Kl 22 avslutades 2022 års alltigenom 

lyckade distriktsstämma. 

 

Styrelsen beslöt att för Folkdansringen i Uppland (817602-7996) utse 

ordförande Maria Jansson (560409-1420) och kassör Ulla Chronvall  

(390907-0181) att var för sig, teckna föreningens firma samt 

bankkonto och plusgirokonto (44 56 88-5). 

 

Styrelsen beslöt att också att för två år utse Reino Irvebrant till 

distriktets representant i KJ Hultbergs minnesfond. 

 

Vid stämman restes frågor angående redovisning av fonder. Distriktets 

revisor Staffan Delin redogjorde för hur såväl anskaffningsvärde,  

värdeökning och skillnaden mellan dessa skulle redovisas. Hembesök 

utlovades också. 

 

Efter två månaders flitigt övande på budkavledansen anser sig de 

uppländska dansarna nu redo att överlämna dansen till Stockholms län, 

närmare bestämt Danderyd, vilket sker 5 april. 

 

För att underlätta planeringen, beslöt styrelsen, att via notis i Info-

bladet, be föreningarna meddela lämplig tid för styrelsens besök. 

Agneta Södersten kontaktar Österby fdl om passande dag i närtid. 

 

Terminen ansågs för långt liden för att ordna träff redan under våren. 

Däremot uppmanas alla att ta del av det rika utbudet från Riks, både 

träffar och webbinarium. Redan nu på tisdag, 5 april, kan man höra 

Håkan Liby berätta om påsk, fasta och fastlag. Missa inte det! 

För vår egen del förslås digitalt möte i slutet av augusti för styrelser 

och andra intresserade. Om vad? Fundering pågår. 

För höstupptakten föreslås ett nytt upplägg – att växelvis kombinera 

höstupptakt med dansträff på samma dag.  

 

Nästa möte äger rum den 31 maj, kl 18.00 ( Reino fixar kaffe) 

Mötet därefter blir den 9 augusti, kl.18.00 

Mötet därefter blir den 8 november, kl.18.00 

2023 inleds med möte den 10 januari, kl.18.00 

 

Ordförande Staffan Dackman tackade för uppmärksamheten och 

avslutade mötet 

 

. 

 

 

 

Ewa Fogelfors 

 

              Staffan Dackman 



 
 

 

 

 

 

    

   

 

 

 

 

            

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


